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شماره

صفحه

روزنامه

هادیانفر  کمال  سید  سردار  دانشجو،  از  نقل  به  تابناک  گزارش  به 
اینکه ۱۱ درصد بودجه کشور صرف  بیان  با  رئیس پلیس راهور فراجا 
از  نفر  از ۸۳ هزار  بیش  از تصادفات می شود گفت:  ناشی  خسارت های 
کیلومتر  هزار   ۲۹۷ در  کشور  جاده های  در  امدادی  و  انتظامی  عوامل 

راه های کشور در ۱۴۴۰ شهر انجام وظیفه می کنند.
وی با اعلام اینکه ۵۷ فروند بالگرد برای پلیس، هلال احمر و اورژانس 
داریم گفت: در جلسه شورایعالی مصوب شد ده کیلومتر کاهش سرعت 
برای  به خصوص  باشیم  داشته  نوروز  ایام  در  و  جاده های کشور  در  را 

ناوگان عمومی.
وی افزود: بیش از هفت هزار افسری که تصادفات را رسیدگی می کنند 
با تبلت و سیستم سروری که به آن ها داده می شود؛ کروکی الکترونیک 
را اجرایی می کنند. پیامک به مقصر و غیر مقصر داده شده و اطلاعات 
ارسال می شود.سردار  بیمه  به  از آنجا  منتقل و  پلیس  به سرور  لحظه  در 
در  گفت:  ایمنی  کمربند  بستن  درخصوص ضرورت  همچنین  هادیانفر 
کمربند  نبستن  به خصوص  تخلفات  با  جدی  طور  به  نوروزی  سفرهای 

ایمنی توسط سرنشینان خودروهای ناوگان عمومی برخورد خواهد شد.

به همت سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری شیراز برگزار شد؛ 

آیین پخت سمنی شیرازی به سبک قدیم 
در راستای استقبال از نوروز و حفظ 

میراث معنوی مردم

مصوبه مجلس به بازگشت حقوق های 
نجومی منتج می شود

درآمد نفت و گاز روسیه نصف شد

عضو هیئت مدیره انجمن قطعه سازان خودرو در جمع بندی بحث جلسه 
گفت: متأسفانه ما تا حدودی بعد از رفتن آمریکا از برجام با کاهش 
تیراژ موقت از بیش از ۱ میلیون خودرو به ۴۰۰ هزار دستگاه خودرو 
رسیدیم و ایران خودرو و سایپا به دلایل سیاسی و قراردادهای خاص 
تعدیل نیروی مازاد خود را نداشت ولی ما مجبور به تعدیل کارگران 

قطعه ساز شدیم. 
ایلنا، نشست خبری اعضای هیئت مدیره انجمن  به گزارش خبرنگار 
این  محل  در  امروز  ظهر  خودرو  مجموعه های  و  قطعات  سازندگان 

انجمن با حضور اصحاب رسانه برگزار شد.
در ابتدای این نشست، گلوردی گلستانی )رئیس هیئت مدیره انجمن 
قطعه سازان( با اشاره به اینکه قطعه سازی مهمترین صنعت اشتغال زا در 
زمینه صنعت کشور بوده است گفت: باتوجه به شرایط تورمی قدرت 
قطعه  مطالبات  امیدواریم  ما  و  یافته  کاهش  شدت  به  خودرو  خرید 
سازان از خودروسازان دولتی تأدیه شود و در این شرایط سخت تورم 

و تحریم به تولیدکننده و کارگران آنها در پایان سال کمک کنند.
کیفیت  و  کمیت  بتوانیم  جدید  سال  در  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
تولید را ارتقا بخشیده و بتوانیم مشکلات صنعت قطعه سازی که بیشتر 

مشکل مالی و مواد اولیه برای تولید است را حل کنیم.
به  اشاره  با  خودرو(  سازان  قطعه  انجمن  دبیر  )نایب  بیگلو  مازیار 

نمایشگاه قطعه سازان در روسیه گفت: در این زمینه مشکلات ما در 
زمینه حمل و نقل قطعه و اختلاف فناوری و سیستم بانکی وجود دارد. 
تنها دو بانک ما با روبل روسیه کار می کنند و مشکل گشایش آل. 
سی داریم. از طرفی ما هفته ای یک حرکت کشتی به روسیه داریم و 

حمل و نقل جاده ای ما محدود است.
بیگلو با اشاره فرمول جدید شورای رقابت برای محاسبه قطعات گفت: 
با اینکه قیمت ها در فرمول جدید که در بورس قیمت گذاری می شود 
و در بورس قطعه عرضه شود، بهتر شده، اما تعدیلات قیمتی سه ماهه 
شده ولی با این حال قیمت واقعی بازار تا قیمت شورای رقابت هنوز 
فاصله قابل ملاحظه ای دارد. اگر مسیر شورای رقابت در زمینه مصوبه 
مجلس در زمینه عرضه در بورس کالا، وضع نقدینگی قطعه سازان را 
بهتر می کند. بنابر تصمیم شورای رقابت قطعات خودرو بین ۳۰ تا ۸۰ 

درصد در سال آینده افزایش خواهد یافت.
وی در پایان تاکید کرد: شورای رقابت قیمت پایه بورس را با فرمولی 
ساده و بهتر عرضه می کند اما قدمی رو به جلو است. بورس خودش 
یک راه حل موقت است و نمی تواند همیشه بماند ولی از صف و قرعه 

کشی خودرو ثبت نامی بهتر است.
بهنیا از اعضای هیئت مدیره انجمن قطعه سازان خودرو در جمع بندی 
بحث جلسه گفت: متأسفانه ما تا حدودی بعد از رفتن آمریکا از برجام 
با کاهش تیراژ موقت از بیش از ۱ میلیون خودرو به ۴۰۰ هزار دستگاه 
خودرو رسیدیم و ایران خودرو و سایپا به دلایل سیاسی و قراردادهای 
تعدیل  به  مجبور  ما  ولی  نداشت  را  خود  مازاد  نیروی  تعدیل  خاص 

کارگران قطعه ساز شدیم.
و  ورشکست  سازانی  قطعه  آینده  سال  نخواهیم  اگر  افزود:  وی 
کارگران شان بیکار شوند باید اصلاحات قیمتی و مطالبات به روز شده 
برای قطعه سازان از طرف نهادها و مسئولان و مساعدت های قانونی 

صورت بگیرد.

نشست خبری قطعه سازان مطرح شد؛ وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

اجرای طرح کالابرگ الکترونیک 
در سراسر کشور آغاز شد

سرویس خبری /خدیجه غضنفری: رئیس کمیسیون حمل ونقل، ترافیک 
و عمران شورای اسلامی شهر شیراز، در ریورس پیچ رویداد هوشمندسازی 
شیراز گفت: حل بسیاری از مسائل و موضوعات مختلف حوزه شهری 

می تواند به وسیله شرکت های دانش بنیان و فناوری مرتفع شود. 
علی اکبر سلطانی با بیان اینکه شهرداری باید ورودی جدی و تاثیرگذار 
و  مسائل  به  باشد،  داشته  فناوری  و  دانش بنیان  شرکت های  حوزه  به 
شهر  عمرانی  پروژه های  و  ترافیک  و  حمل ونقل  زمینه  در  موضوعاتی 
اشاره کرد که با حضور شرکت های دانش بنیان و فناوری بسیاری از آن 

قابل رفع شدن است.
مجموعه های  از  برای حمایت  شیراز  شهرداری  و  شورا  عزم جزم  از  او 
دانش بنیان و فناوری گفت و بیان کرد: باید روزی برسد که در حوزه 
شهری به افتتاح کارخانه نوآوری برسیم، موضوعی که دور از دسترس 

نخواهد بود.
شیراز باید به جایگاه واقعی عرصه دانش بنیان و فناوری برسد

شورای  هوشمندسازی  و  معماری  شهرسازی،  کمیسیون  رئیس  نائب  
نیز  اظهار داشت:  نامگذاری سال ۱۴۰۱  به  با اشاره  اسلامی شهر شیراز 
امسالی که رو به پایان است، با نظر رهبر معظم انقلاب، عنوان دانش بنیان 
به نام سال اضافه شد تا به طور خاص به موضوع شرکت های دانش بنیان 

پرداخته شود.
شرکت های  حوزه  در  قانونی  ضعف های  به  اشاره  با  نصیری  مهدی 
بنیان،  دانش  شرکت های  محصولات  با  رفتاری  مدل  گفت:  دانش بنیان 
دیگر  موارد  از  بسیاری  و  کننده  مصرف  مجموعه های  با  آنها  ارتباط 

نامعلوم بود.
رئیس کمیته هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز ادامه داد: شهرداری 
شیراز نیز به عنوان یک مجموعه در موضوع شرکت های دانش بنیان و 
در  سعی  فناوری  و  نوآوری  مرکز  راه اندازی  با  و  کرده  ورود  فناوری 

تسهیل امور این شرکت ها با مجموعه بزرگ شهرداری شیراز دارد.
به  تسهیل  و  کمک  برای  قانون  چندین  تاکنون  اینکه  بیان  با  نصیری 
شرکت های دانش بنیان در شورای اسلامی شهر شیراز به تصویب رسیده 
است، اظهار کرد: در جلسات آتی صحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز 
شرکت های  از  حمایت   ۲۵ ماده  قانون  مکمل  به عنوان  دیگری  قانون 

دانش بنیان مطرح خواهیم کرد که امیدواریم تصویب شود.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز با ذکر اینکه قانون مدنظر 
کمیته هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز کامل. تر از قانون ماده 
قانون  این  بر شرکت های دانش بنیان در  ۲۵ است، تصریح کرد: علاوه 

شرکت های فناوری نیز مورد توجه قرار گرفته اند.
به گفته نائب رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و هوشمندسازی شورای 
اسلامی شهر شیراز؛ مهم ترین حمایت از شرکت های دانش و فناوری این 

است که مشتری های دائمی و همیشگی داشته باشند.
نصیری درخصوص مرکز نوآوری و فناوری شهرداری شیراز نیز عنوان 
مستمر  به صورت  که  شیراز  شهرداری  فناوری  و  نوآوری  مرکز  کرد: 
نیازهای فناورانه بخش های مختلف شهرداری شیراز را رصد کرده و حلقه 
همچنین  و  باشد  فناوری  و  بنیان  دانش  شرکت های  با  شهرداری  وصل 

دستاوردهای علمی و دانشی را در معرض دید عموم قرار دهد.
او با اشاره به لزوم برگزاری رویدادهای نظیر رهش بیان کرد: در سالیان 

گذشته شیراز به عنوان یک مرکز علمی و دانشی مطرح بوده که امیدواریم 
با برنامه ریزی و برگزاری چنین رویدادهایی و همچنین پیگیری مسائل 
بعد از آن جایگاه دانش بنیان و فناوری را در شیراز ارتقا داده و به جایگاه 

واقعی آن برسانیم.
احصای ۳۰۰ نیاز فناورانه در شهرداری شیراز

رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری شیراز با اشاره به 
فاوای  فناورانه در شهرداری شیراز گفت: در سازمان  نیاز  احصای ۳۰۰ 
شهرداری شیراز آماده همکاری با شرکت هایی که بتوانند در رفع نیازهای 

فناورانه ما مؤثر واقع شوند، هستیم.
محمدعلی علویان مهر، اظهار کرد: مجموعه شورا و شهرداری شیراز پای 

کار حل مسائل شرکت های دانش بنیان بوده است.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری شیراز با اشاره به 
بودجه سال آینده سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری شیراز 
فاوای شهرداری شیراز تخصصی و  فعالیت سازمان  تصریح کرد: حوزه 
برای  قدم های خوبی  می توانیم  است که  تکنولوژی روز  به شکل  اغلب 

حمایت از شرکت های دانش بنیان برداریم.
و  دانش بنیان  شرکت های  و  مجموعه ها  همه  از  داد:  ادامه  علویان مهر 
فناوری دعوت می کنیم روی موضوعات چالشی متمرکز شده و با داشتن 
همکاری های  می توانیم  شده،  تصویب  زمینه  این  در  که  خوبی  قوانین 

مطلوبی داشته باشیم.
بیان کرد:  ده،  ابرپروژه در سازمان آغاز  اینکه ۱۰  بیان  با  علویان مهر  
بنیان و  ایده ها و نظرات شرکت های دانش  از  این پروژه ها می توان  در 

فناوری برای اجرای هرچه بهتر پروژه ها بهره گرفت. 
و  نوآوری  مرکز  مسئول  و  رهش  پیچ  ریورس  رویداد  برگزاری  دبیر 
فناوری  و  نوآوری  مرکز  وظیفه  کرد:  اعلام  شیراز  شهرداری  فناوری 
بین  ارتباطی  پل  و  تسهیلگری  شیراز  شهرداری  بدنه  در  تأسیس  تازه 
با سازمان ها و معاونت های  شرکت های دانش بنیان و هسته های فناوری 
شهرداری شیراز است که ۱۴ بند حمایتی در آیین نامه مرکز دیده شده و 

آمادگی همکاری با فناوران و نخبگان کلان شهر شیراز را داریم.
برگزاری  مرحله  دو  شامل  پیچ  ریورس  افزود:  شریفی  سادات  محمد 
برگزار  شرکت ها  و  سازمان ها  بین  واسطه  بدون  ارتباط  ایجاد  هدف  با 

می شود.
مدیریت  از جمله  سازمان شهرداری  رویداد  اول  مرحله  در  او؛  به گفته 
و  اجتماعی  فرهنگی،  شهری،  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  پسماند، 
مهمترین  فاوا  سازمان  و  ریلی  حمل ونقل  ترافیک،  کنترل  گردشگری، 

نیازهای فناورانه خود را مطرح می کنند. 

رئیس کمیسیون حمل ونقل، ترافیک و عمران شورای اسلامی شهر شیراز خبر داد ؛

رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری شیراز: 
 آماده همکاری با شرکت هایی که بتوانند در رفع نیازهای فناورانه ما مؤثر واقع شوند، هستیم

به گزارش تابناک، دکتر پیام طبرسی در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت 
کرونا در کشور، گفت: در حال حاضر تعداد موارد ابتلا به کرونا افزایش 
یافته است و روند ابتلا نسبت به چند هفته قبل افزایش پیدا کرده است. با 
این وجود باید دید که شرایط بیماری در کشور طی یکی دو هفته آینده 
به چه صورت پیش می رود، آیا روند صعودی ادامه می یابد یا کاهش پیدا 
می کند؟.وی افزود: باید بدانیم که کرونا همچنان وجود دارد و از بین نرفته 
است،  استنباط می شود، کرون  مواردی هم که سرماخوردگی  اکثر  است. 
اما خوشبختانه در عمده موارد بیماری خفیف بوده و مانند سرماخوردگی 

به  مبتلایان  مانند  بالا  ریسک  با  افراد  در  است  ممکن  البته  می کند.  بروز 
بیماری های زمینه ای، افراد دچار نقص ایمنی و افراد در سنین بالا، میزان 
افراد اگر همان  بیمارستان بستری شوند. سایر  باشد و در  بیشتر  درگیری 

رعایت های معمول را داشته باشند، احتمالًا مشکلی نخواهیم داشت.
طبرسی با تاکید بر اینکه در حال حاضر عمده مبتلایان به کرونا، به صورت 
خفیف به این بیماری مبتلا می شوند، گفت: با این حال در مرکزی مانند 
مسیح دانشوری که مرکز درمانی ارجاعی است، موارد بستری نیز نسبت به 

یک ماه گذشته بالا رفته است.


